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ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας
Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών

ΘΕΜΑ: «Εκτός προκήρυξης προσλήψεων το ΕΚΑΒ Χανίων»

Κύριοι Υπουργοί,

Έντονες είναι οι αντιδράσεις των εργαζομένων στο ΕΚΑΒ Χανίων μετά τον
αποκλεισμό του από την προκήρυξη που αφορά προσλήψεις στο ΕΚΑΒ. Οι
εργαζόμενοι εκφράζουν την απογοήτευσή τους, καθώς, όπως αναφέρουν σε
τοπικά ΜΜΕ, δεν έχει γίνει προκήρυξη θέσης μόνιμου τα τελευταία 20 χρόνια
στα Χανιά.  Κι ενώ στην πόλη λειτουργούν 3  ασθενοφόρα,  το ένα εξ αυτών
είναι καθημερινά, όπως καταγγέλλουν, σε διακομιδή από το Νοσοκομείο των
Χανίων προς το Ηράκλειο, οπότε απομένουν ουσιαστικά μόνο 2 ασθενοφόρα
για τις ανάγκες της πόλης. Αν και οι ανάγκες σε διασώστες φτάνουν σε αριθμό
τους 10, ωστόσο, όπως πληροφορούμαστε, απασχολούνται μόνον 6, οι
οποίοι είναι επικουρικοί και οι συμβάσεις τους λήγουν τον προσεχή
Σεπτέμβριο. Οι εργαζόμενοι του ΕΚΑΒ Χανίων ζητούν να ανοίξει ο τομέας του
ΕΚΑΒ Ταυρωνίτη - Κολυμπάρι, αφού στη συγκεκριμένη περιοχή συμβαίνουν
συχνά σοβαρά τροχαία, πολλά από τα οποία είναι θανατηφόρα και οι χρόνοι
μετακίνησης των ασθενοφόρων από την πόλη των Χανίων δεν επαρκούν για
άμεση ανταπόκριση. Επιπρόσθετα, οι εργαζόμενοι κάνουν λόγο για το ζήτημα
στέγασης ενός ασθενοφόρου στο γυμναστήριο του Κλαδισού, καθώς το
ασθενοφόρο εγκλωβίζεται κάθε φορά που στο γυμναστήριο διεξάγονται
αγώνες από τον όγκο των παρκαρισμένων σε αυτό ΙΧ αυτοκινήτων, τα οποία
ανήκουν σε φιλάθλους που παρακολουθούν τον εκάστοτε αγώνα. Σημαντικό
ζήτημα μεταξύ των άλλων προαναφερόμενων είναι ωστόσο και το γεγονός ότι
τα πληρώματα είναι γερασμένα και έχουν υποστεί όλα αυτά τα χρόνια
σημαντική επιβάρυνση.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να αντιμετωπιστεί
το σοβαρό ζήτημα της υποστελέχωσης του ΕΚΑΒ Χανίων τόσο σε
προσωπικό όσο και σε ασθενοφόρα;
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2. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να λειτουργήσει ο
τομέας ΕΚΑΒ Ταυρωνίτη - Κολυμπάρι, ώστε να μειωθούν οι χρόνοι
μετάβασης των ασθενοφόρων στις περιπτώσεις που χρήζουν άμεσης
ανταπόκρισης;

3. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να βρεθεί
κατάλληλος χώρος για την παραμονή του ασθενοφόρου στον Κλαδισό με τη
σύμφωνη γνώμη των διασωστών του ΕΚΑΒ Χανίων;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΓΡΑΜΜΕΝΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ




